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Datum 
Verzonden 

12 april 2022 

Onderwerp 
Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie SP d.d. 29 maart 
2022 inzake energietoeslag voor inwoners 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie SP zijn op 29 maart 2022 vragen gesteld met betrekking tot energietoeslag voor 
inwoners. 

Op 15-03-2022 is het voorstel van het kabinet voor een eenmalig energietoeslag van 800 euro 
aangeboden aan de Tweede Kamer. Er is nog geen precieze datum bekend voor wanneer deze 
toeslag uitgekeerd wordt aan de gemeenten. Dit neemt het stijgende probleem van mensen die 
steeds meer moeite hebben met het betalen van hun rekeningen op de korte termijn niet weg. Om 
deze mensen tegemoet te komen hebben een aantal gemeenten (eg. Tilburg, Amsterdam, Den 
Haag) ervoor gekozen om (een deel van) deze toeslag alvast uit te keren aan de inwoners die de 
tegemoetkoming het hardst nodig hebben in plaats van te wachten totdat het geld van de overheid 
er is. Echter zijn er ook gemeenten die aangeven de toeslag niet te kunnen betalen. Wij hebben een 
aantal vragen met betrekking tot de stand van zaken van het uitkeren van de toeslag in de 
gemeente Vught. 

1. Is het college van plan het voorbeeld van andere gemeente te volgen en vervroegd 
de toeslag uit te keren? Wat is de redenering om dat wel of niet te doen? 

Het college gaat de toeslag eerder uitkeren en wacht niet op de uitkering van de overheid. De redenering 
om het vervroegd te doen is dat inwoners met een laag inkomen de eenmalige energietoeslag nodig hebben 
om hun voorschot en/ of jaarrekening te betalen. 
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2. Kan het college aangeven of de gemeente in staat is om de 800 euro volledig uit te 

keren aan de hiervoor toegewezen inwoners? Zo ja, wanneer zal dit gebeuren? 

Het college heeft de doelgroepen die ambtshalve hiervoor in aanmerking komen inzichtelijk gemaakt. 
Ook is er een berekening gemaakt van het te verwachten budget, op basis van de verdeelsleutel bijzondere 
bijstand. Het college verwacht dat het budget toereikend is voor de ambtshalve uitkering van de volledige 
€800,- aan de doelgroep en de individuele aanvragen. Daarnaast heeft minister Schouten op 31 maart 
aangegeven dat gemeenten die niet genoeg budget hebben ontvangen, gecompenseerd worden. 

3. De landelijke overheid geeft aan dat er geen ruimte is om de toeslag uit te keren aan 
een bredere groep inwoners die het eventueel nodig hebben. Is het college van plan 
deze mensen toch te ondersteunen? Waarom wel of niet? 

Het college gaat bekijken hoe we deze groep inwoners kunnen ondersteunen. Recent zijn middelen 
ontvangen van het Rijk voor energiebesparing Vanuit de beleidsterreinen duurzaamheid, wonen en het 
sociaal domein wordt onderzocht hoe tot een goede invulling te komen, om zo efficiënt en effectief mogelijk 
deze middelen te besteden. 

Tot slot willen wij u wijzen op de Raadsinformatiebrief: uitbetalen tegemoetkoming energietoeslag aan de 
minima van 12 april, waarin de vragen beantwoord worden. 

Wij kijken uit naar de beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 

SP-fractie 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris (wnd), de burgemeester, 
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R.J. van de Mortel 
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